
 
   
 
 

 

Fråga om fler dagligvarubutiker i Malmö 
Den senaste tiden har det varit mycket fokus på de stigande matpriserna. Många har varit ute och 

krävt att politiken ingriper och vidtar åtgärder för att priserna ska sluta stiga.  

Orsakerna till de senaste prisökningarna är flera, klimatförändringar som försvårar skördarna, 

högre energipriser, Ukrainakriget, priset på gödsel och inte minst dålig konkurrens inom den 

svenska dagligvaruhandeln.  

Enligt en rapport från Konkurrensverket beror den dåliga konkurrensen framförallt på bristen på 

tillgängliga butikslägen i kommunerna. Även socialdemokraternas ekonomiskpolitiska talesperson 

Mikael Damberg efterlyser ökad konkurrens och vill att det ska bli lättare för aktörerna att öppna 

butiker i kommunerna. 

Med anledning av ovan vill jag fråga vice ordförande i 

Stadsbyggnadsnämnden, Arwin Sohrabi: 
 

– Vad kan Malmö stad göra för att öka konkurrensen inom livsmedelsbranschen genom att 

förbättra förutsättningarna för ett ökat antal dagligvarubutiker i Malmö? 

 

Malmö 2025-03-20 

Tony Rahm (M) 

(Denna fråga är en tillgänglighetsanpassad version som skapats i efterhand baserad på originaltexten) 

 


